
 
Postpensjonistene i Sunnhordland 

REFERAT FRA STYREMØTE  
1. juni 2023 

 

Til stades: 

• Tone Nygård, Kari Tysnes Kjos, Helen Hystad, Nils Vestbøstad, Berit Bergsvåg, Unn Sara Spissøy 
 
Forfall: 

• Mikal Saltvik 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Motatt/sendt post. 
3. Bussturen 
4. Basarårar 
5. Neste møte 
6. Ymse 
 
 

 
 punkt 1  
Referatet godkjent. 
 
 
Punkt 2  
Opplæring av ny e-post er utsett. 
Mail frå Holger om val av superbruker når ny e-post kjem i drift. 
Styret foreslår Tone som superbruker. Holger er informert. 
 
Punkt 3 

Bussturen 18.-23.juni. Arrangør informerer om oppmøte og program på mail til dei påmeldte.  

Me treng ein som skriv referat, forslaget er  at me spør ein av dei som er med på turen så snart turen har starta. 

 

Punkt 4 

Kari har sjekka prisar, altfor dyrt ift kor ofte me treng dei. Det vart beslutta at me låner årar når me skal har bruk for 

dei. Bondekvinnelaget ev Pensjonistlaget. 

 

Punkt 5 

Neste møte er planlagt 17. august. 

 

Punkt 6 

På ymse diskuterte me korleis Sunnhordlendingen skal bli framover. Det vart avgjort at me tar eit arbeidsmøte vår og 

haust der innhald blir bestemt. Unn syter for at det blir laga eit utkast som blir lagt ut på nettsida vår. 

Kari sender meg namn på jubilantar som skal vera med i innhaldet. 

 

 

Neste styremøte17. august 2023 

Ref Unn Sara               

 


